

《单词百科:autoimmune是什么意思?autoimmune怎么发音?autoimmune的解释和用法》

英语单词autoimmune是什么意思?autoimmune怎么读?autoimmune怎么发音?简答网为您整理了autoimmune的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



autoimmune怎么读

autoimmune的读音:[, ɔ : t ə ʊ ɪ ' m j u : n]

autoimmune的意思

1、adj.自身免疫的, 自体免疫的;

autoimmune的双语例句

1、Autoimmune diseases and collagen diseases, such as systemic lupus erythematosus, dermatomyositis, scleroderma, and so on.

自身免疫性疾病及胶原性疾病,如系统性红斑狼疮、 皮炎、 硬皮病等.

2、 In this autoimmune disorder, the joints become painful, swollen, stiff and, in severe cases , deformed.

此种自身免疫性疾病造成关节疼痛、 肿大、 僵硬,更严重的可以造成关节变形.

3、 Epigenetic changes have been found in tumors and some autoimmune diseases.

肿瘤及多种自身免疫性疾病都有表观遗传学的改变.

4、 In a further embodiment of the invention, the autoimmune disease is rheumatoid arthritis or dilated cardiomyopathy.

在本发明的另一个实施方案中,自身免疫疾病为类风湿性关节炎和扩张型心肌病.

5、 The presence of the lymphocytic infiltrates in this edematous islet an autoimmune mechanism for this process.

水肿的胰岛内出现淋巴细胞浸润暗示自身免疫作用.

6、 Experimental autoimmune neuritis (EAN) is widely considered as an animal model of AIDP.

实验性自身免疫性神经炎 (experimental autoimmuneneuritis,EAN)
作为AIDP的动物模型已在世界范围内被公认.

7、 Conclusion: Necrotizing hyperplastic lymphadenopathy may be an autoimmune disease.

结论: 本病可能是一种自身免疫性疾病,预后良好.

8、 Objective To investigate the effect of immature dendritic cells (iDCs) on experimental autoimmune myasthenia gravis (EAMG).

目的 探讨未成熟树突状细胞 (iDC) 对实验性自身免疫性重症肌无力 (EAMG) 的影响.

9、 Systemic lupus erythematosus (SLE) and autoimmune thyroid diseases are both marked by pathogenic autoantibodies.

摘要病理性自体抗体在全身性 红斑狼疮 及自体免疫性甲状腺疾病都扮演重要角色.

10、The main therapy for autoimmune inner ear disease is pharmacotherapy and the main drug is glucocorticoid.

自身免疫性内耳病以药物治疗为主,主要药物为糖皮质激素.

11、Objective To evaluate the clinical implications of IgG subclass in autoimmune hemolytic anemia (AIHA).

目的 研究温抗体型自身免疫性溶血性贫血IgG亚型及其临床意义.

12、Autoimmune urticaria is a special subset of chronic idiopathic urticaria (CIU).

自身免疫性荨麻疹是慢性特发性荨麻疹的特殊类型.

13、Autoimmune: such as lupus erythematosus, rheumatoid arthritis, scleroderma, and other.

自身免疫性: 如红斑狼疮、类风湿关节炎、硬皮病等.

14、Rheumatoid arthritis is considered as an autoimmune disease where the body attacks healthy cells.

风湿性关节炎是一种自体免疫疾病,其自身体内的正常细胞会受到影响而发病.

15、Immune mediated thrombocytopenia (ITP) is a common manifestation of autoimmune disease in children.

原发性血小板减少性紫癜 (ITP) 是一种常见的儿童自发性免疫病.

16、Objective To determine clinical manifestation and pathological changes in autoimmune hepatitis (AIH) by liver biopsy.

目的研究自身免疫性肝炎 (autoimmunehepatitis, AIH) 的临床表现、肝活检病理学特征.

17、Recently, autoimmune associated pathogenesis was proposed and there was still no effective medication for this disease.

目前研究认为致病机转和自体免疫反应有关.

18、Seropositive autoimmune antibodies were detected in 53 serum sample (PBC 85.29 % ; AIH 78.95 %) .

PBC中血循环自身免疫抗体阳性率85.29%, AIH 78.95%.

以上是简答网为您整理的autoimmune怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于autoimmune的用法、autoimmune的释义、autoimmune的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/autoimmune>

